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Planering för barnomsorg, parklekar och öppen förskola 
 
Det växer så att det knakar i Farsta. Nya hus och just påbörjade syns överallt. Dessutom 
planeras för ytterligare bostadsbyggande. Vi rödgröna tycker detta är en bra utveckling då 
fler och fler vill bo i gröna, sköna Stockholm och i vårt stadsdelsområde. 
 
Antalet barn som redan finns i Farstaområdet skapar köer till förskolan. Dessutom 
uppfyller inte majoriteten KF:s mål om barngruppernas storlek varför utbyggnad måste 
ske. De befintliga parklekarna har inte kapacitet för en stor ökning av antalet besökande. 
Den öppna förskolan är redan fullt utnyttjad av de föräldrar och barn som bor i det 
befintliga bostadsbeståndet. Att ytterligare öka barnantalet i förskolegrupperna eller att 
låta parklekar och öppna förskolor få en ökad belastning kan inte vara lösningen på den 
ökade efterfrågan. Inte heller kan vi förlita oss på att privata alternativ spontant ska dyka 
upp och erbjuda sina tjänster.  
 
Nämnden måste ha en planering för att möta det ökande behovet av service för 
barnfamiljer. Planeringen måste ske nu då behovet kommer att uppstå inom en mycket 
snar framtid.   
 
Det måste finnas kommunala förskolor som täcker behovet för alla barn i Farsta vars 
föräldrar föredrar detta framför en privat förskola. En valfrihet ska vara reell, även för 
dem som önskar kommunala alternativ inom samhällsservicen. 
 
Förslag till beslut 
Nämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda denna skrivelse, 
 
 
 
Gunnar Sandell m fl (s) Mats Lindqvist (mp) Inger Stark (v) 
 
 
 
 
 


